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GENERALFORSAMLING 2022

ORDINÆR GENERALFORSAMLING 2022 I G/F ALDERSHVILE

TORSDAG D. 24. FEBRUAR KL. 19
i Bomi-Parken Plejehjems Café, Gyldenrisvej 4, 2300 Kbh. S

Dagsorden til generalforsamlingen

Velkomst ved formanden

1. Valg af dirigent

2. Valg af 2 stemmetællere

3. Bestyrelsens årsberetning 2021 (trykt i bladet)

4. Årsregnskab og status 2021 (trykt i bladet)

5. Forslag til budget 2022 (trykt i bladet)

6. Indkomne forslag:

1.Vedr. Istandsættelse af kørebanerne (”den lille model”) og afskaffelse af vejfond - Bestyrelsen

2. ”Den lille model” og intensiveret opsparing mhp. yderligere vejrenovation - Bestyrelsen

2A. … med kontingentforhøjelse til 5000 kr. årligt – Bestyrelsen

2B … med kontingentforhøjelse til 6000 kr. årligt – Henrik Nielsen

3. Business as usual, men afskaffelse af vejfonden (hvis nej til forslag 1 og 2) - Bestyrelsen

4. Etablering af områder ved vildtvoksende planter og blomster på fællesarealerne – Sine Lex m.fl.

5. Dele af græsørkener omlægges til vild natur (inkl. vedtægtsændring) – Henrik Nielsen

6. Flytning af generalforsamling til juni måned på plænen (inkl. vedtægtsændring) – Henrik Nielsen

7. Snerydning kombineres med fejning af rendesten – Henrik Nielsen

8. Restriktioner for budgetplanlægning – Henrik Nielsen

9. Hævelse af honorar til bestyrelsen – Henrik Nielsen

7. Valg - følgende er på valg:

Kasserer Anne Vicky Christiansen (genopstiller måske)

Bestyrelsesmedlem Anne Grønborg Vedel (genopstiller ikke)

Bestyrelsesmedlem Peter Ravn-Jørgensen (genopstiller)

Revisor Martin Storm-Andersen (genopstiller)

Revisorsuppleant Michael Larsen-Lindgren (genopstiller)

8. Eventuelt
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Indledning

Det har været et noget anderledes foreningsår på grund af Coronaen. Det har først og fremmest
betydet et kort foreningsår, der kun har været på ca. 6 måneder efter generalforsamlingen d. 15.
august. Det har betydet færre gennemførte aktiviteter på næsten alle områder, ikke mindst på
vejområdet, og det præger årsberetningen og regnskabet.

Vejvedligehold

Der var afsat 190.000 kr. til vejvedligehold, men kombination af et meget kort tidsrum til indgåelse
af aftale med vores normale entreprenør og samme entreprenørs manglende evne til at rykke på
opgaven betød, at der ikke blev gennemført vejvedligehold af især fortove, men også at mindre
istandsættelse af skader på vejene har måtte udskydes til 2022. Til gengæld var det en beslutning i
bestyrelsen at udskyde istandsættelse af asfaltbræmmer til, der foreligger en afklaring af om og
hvordan der i 2022 skal iværksættes en samlet istandsættelse af veje og evt. fortove/bræmmer.

Grundejerforeningen har efterhånden opsparet en betydelig formue i vejfonden, og bestyrelsen har
fundet tiden moden til at gøre brug af disse midler på baggrund af 3 forhold:

• Placeringen af midlerne i vejfonden er forbundet med risiko pga. loft over dækning,
hvis banken går konkurs

• Forrentningen er en blanding af 0% og negative renter, så opsparingen reélt taber
værdi

• Vejenes tilstand er nu af en sådan karakter, at en større renovering trænger sig på.

Bestyrelsen har på den baggrund derfor besluttet at udarbejde et beslutningsgrundlag til 2022
generalforsamlingen vedrørende en mere grundlæggende istandsættelse af veje og fortove/
bræmmer, samt som en del af det forberedende arbejde til dette at indkalde til vejmøde d. 22.
november. På mødet var der ud over bestyrelsen 34 fremmødte medlemmer af
grundejerforeningen Bestyrelsen præsenterede her 2 forskellige modeller for, hvordan en sådan
istandsættelse kunne gribes an. Kort sagt handlede de om en lille model (kun istandsættelse af
vejene), og en stor model (der også omfattede en egentlig opretning af fortove/bræmmer) På
mødet fik bestyrelsen mange tilkendegivelser, og Henrik Nielsen fremlagde forslag om alternative
finansieringsmodeller. Slutteligt blev der lavet en kort tilkendegivelse, og altså ikke en decideret
afstemning, fra deltagerne omkring hvilken model de foretrak, en lille model, stor model eller seriel
gennemførelse af begge forslag. Der var en nogenlunde ligelig fordeling i salen.

Bestyrelsen har efterfølgende søgt at favne de forskellige modeller i de forslag, som bliver fremlagt
på generalforsamlingen.

Snerydning

Ny kontrakt indgået 30. oktober 2021 for vinterhalvåret 2021-2022. Som vedtaget på
generalforsamlingen indeholder aftalen ud over snedrydning fortsat også fejning af rendestenene
på vejbanen, hvis der kun kommer et snefald i kontraktperioden.

ÅRSBERETNING 2021
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Hvileposten

Der er udkommet 2 numre i perioden: 101 i september 21 og 102 i februar 22. Hertil kommer
udsendelse af flyer ifm. med vejmøde d. 22. november

Fælles arealer

De 2 fælles arealer inkl. kirsebærtræerne er på vanlig vis blevet passet og plejet i årets løb af
Steen og Ulla Prassé. Der har også i året været opsat et fint juletræ med belysning på det store
anlæg. Træet var endnu en gang stillet til rådighed af Bent, Helikonsvej 8.

Sociale arrangementer

Der blev afholdt sommerfest og loppemarked 14.8. endnu engang med et flot fremmøde, og denne
gang krydret med afholdelse af generalforsamling i teltet dagen efter.

Steen Østergaard, formand

bestyrelsen@gf-aldershvile.dk

Suppleant Jane Jacobsen
Tønnesvej 56

Medlem Anne Grønborg Vedel hvilepost@gf-aldershvile.dk
Willumsvej 18

Medlem Ove Løbner
Peitersvej 6

Sekretær Peter Ravn-Jørgensen
Grækenlandsvej 137

Kasserer Anne Vicky Christiansen kasserer@gf-aldershvile.dk
Willumsvej 22A Tlf.: 22 10 10 20

Formand Steen Østergaard formand@gf-aldershvile.dk
Jansvej 65 Tlf.: 23 65 92 44

Frank Ellermann (formand og udlejning@gf-aldershvile.dk)

Jørn Christiansen, Rasmus Grønborg Vedel, Martin Storm Andersen og Morten Gelt

festudvalget@gf-aldershvile.dk
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G/F Aldershvile - Budget 2022 

 

Indtægter: 

Kontingent    kr. 399.000 *1 

Ejd.mæglere   kr.        600 

I alt     kr. 399.600   kr. 399.600 

 

Udgifter: 

Vejfonden   kr. 133.000 

Fortove og veje   kr. 290.000  *2 

Kloak og brønde  kr.   25.000 

Anlæg incl.legeplads  kr.   23.000 

Snerydning   kr.   42.000 

Tryksager   kr.     8.000 

G/F møder   kr.     6.000 

Forsikring   kr.     2.200 

Bankgebyrer + negativ rente kr.   12.000 

Honorar bestyrelse  kr.     7.200 

Diverse    kr.   10.000 

I alt    kr. 558.400                                      kr. 558.400 

 

Underskud                                                                                                 kr. 158.800 

 

Note 1 : indtægter forudsat uændrede 

Note 2: ikke brugt til veje i 2021 kr. 190.000 + ikke brugt til veje i 2020 kr. 45.000 + ikke brugt diverse 
i 2020 og 2021 kr. 55.000 – i alt kr. 290.000       
        

BALANCE 2021
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Bankgebyrer + negativ rente kr.   12.000 

Honorar bestyrelse  kr.     7.200 

Diverse    kr.   10.000 

I alt    kr. 558.400                                      kr. 558.400 

 

Underskud                                                                                                 kr. 158.800 

 

Note 1 : indtægter forudsat uændrede 

Note 2: ikke brugt til veje i 2021 kr. 190.000 + ikke brugt til veje i 2020 kr. 45.000 + ikke brugt diverse 
i 2020 og 2021 kr. 55.000 – i alt kr. 290.000       
        

BUDGET 2022
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Forslag 1: Bestyrelsen
Istandsættelse af kørebanerne (”lille model")

Forslaget omfatter 3 elementer:
1) Kørebanerenovation i form af ny overfladebelægning (slæbeopretning,
overfladebelægning og opfejning af overskudsskærver) på kørebanerne, inkl. nye markeringer på
alle bump og udskiftning af dårlige riste på vejbrønde, men ikke fortove og bræmmer.

- og koster 1.200.000 DKK inkl. moms at udføre.
Vejfonden indeholder 996.906 kr. (aktuelt)+ 133.000 (2022 indbetalinger) = 1.129.906 kr.
Restudgiften, ca. 70.000 kr., afholdes via den løbende vedligeholdelse i 2022.

2) Vejfonden afskaffes

3) Kontingentet fastholdes på 3.000 kr. om året for at sikre en løbende vedligeholdelse af
fortove og asfaltbræmmer

Den efterfølgende renovering vil omfatte ca. 3400 lbm asfaltbræmmer (hvoraf ca 430 m er i meget
ringe stand) og vil skulle finansieres via den løbende vedligeholdelse.

Forslag 2: Bestyrelsen
Den foreslås at gennemføre istandsættelse af kørebanerne som beskrevet i ”lille model”*
snarest muligt og fortsat spare op til fortovsrenovering inkl. kantstensopretning, nye fliser i
den ene side af vejen og asfaltbræmmer (”store model”*) over en op til 8 års periode.

* for nærmere beskrivelse af "lille model" og "store model", se Hvileposten nr. 102.

Forslag 2A Bestyrelsen
Det foreslås at kontingent for grundejere øges fra de nuværende kr. 3.000 til kr. 5.000 årligt.

Det fremstillede forslag om kontingentforøgelsen har til formål at finansiere en fuld vejrenovation
som beskrevet i ”lille model” + ”store model”. Igennem en sådan forøgelse af kontingentet vil vi over
6-8 år have en tilstrækkelig opsparing i hus. Selve vejrenovationen beregnes gennemført i 2-3
etaper startende med ”lille model” snarest muligt.

Forslag 2B Henrik Nielsen, Willumsvej 22B
Det foreslås at kontingent for grundejere øges fra de nuværende kr. 3.000 til kr. 6.000 årligt.

• Kontingent øges til 6.000 kr. pr. år til og med 2025.
Herefter kan det nedsættes til 2.000 kr. (1.000 kr. til vejfond og 1.000 kr. til drift mv.)
• Vedligeholdelsesarbejdet kan påbegyndes i 2025.
Der vil være en ekstra opkrævning i 2025 på ca. kr. 2.000 pr. grundejer (egenbetaling).
• Kontingent forøgelsen bevirker, at vi har en årlig opsparing på ca. kr. 690.000.

INDKOMNE FORSLAG
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Det fremstillede forslag om kontingentforøgelsen skal have til formål at finansiere den ”fulde model”
af vejvedligehold:
· Ny vejbanebelægning
· Fartdæmpning (vejbump)
· Nye fortovsbræmmer
· Opretning af kantsten sat i beton
Det foreslås endvidere, at:
· Bestyrelsen eller arbejdsgruppen indhenter minimum to tilbud fra entreprenører.
· Projektet opdeles i to etaper, hvor første etape eksempelvis påbegyndes i 2023 og anden
etape påbegyndes i 2025.
Risikohåndtering af midler i banken. Vi bruger nogle af de penge vi har. Der forsøges indgåelse af
kontrakt på denne etape opdeling med entreprenør. En fast aftale og fast pris.
Entreprenør er oplyst og bekendt med vores finansieringsmuligheder.

Forslag 3: Bestyrelsen
Business as usual, men afskaffelse af vejfonden

Dette forslag forudsætter, at der er stemt nej til forslag 1 og 2, og at vejfonden dermed fortsætter
med en årlig opsparing på 1.000 kr. pr grundejer.

Til gengæld foreslås følgende ændringer vedrørende vejfonden:

1. Vejfonden afskaffes. Der indbetales ikke længere til fonden, og de indestående midler
frigives. Midlerne disponeres fremadrettet af bestyrelsen og vil - under de eksisterende
regler for større udgifter, specifikt vedtægternes paragraf 11 stk 1 – blive anvendt til
reparation af veje og fortove.

2. Da der er et behov for at udbedre påtrængende reparationer på foreningens veje,
som kan overstige 2022 budget, og som ikke kan afvente en større istandsættelse på et
senere tidspunkt, bemyndiges bestyrelsen til at kunne disponere over et engangsbeløb på
op til 100.000 kr. fra vejfonden til at supplere den normale vejvedligeholdelse i henhold til
budget.

Forslag 4: Sine Lex, Willumsvej 26 på vegne af ”Den grønne gruppe” (Henrik, Jane, Ulla og Sine)

I forbindelse med kommende generalforsamling stiller vi forslag om etablering af afgrænsede
områder med vildtvoksende planter og blomster på fællesarealet på hjørnet af Grækenlandsvej og
Theisvej samt på fællesarealet mellem Grækenlandsvej og Æginavej. Den nærmere placering af
områderne vil blive op til "den grønne gruppe" at definere, men vi forestiller os noget i stil med
følgende:

- Et sammenhængende bælte på Theisvej-arealet mellem de eksisterende træer samt et bælte op
mod de omkringliggende hække
- Et enkelt cirkelformet areal på det store fællesareal i Æginavej-enden, så det ikke bliver til gene
for de øvrige aktiviteter på arealet, såsom boldspil og legeplads.
- Forsøg med engblomst-beplantning i bremmerne mellem fortov og græsareal på det store
fællesareal, hvor der nu er en blanding af grus, jord og græs hist og pist.
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Vi anmoder om 2500 kr. til indkøb af frø, evt. muldjord eller sand samt lettere forplejning til en
arbejdsweekend. Dette kan være højt sat, men eventuelt overskud leveres tilbage til fælleskassen.

Forslag 5: Henrik Nielsen, Willumsvej 22B
Dele af græsørkener omlægges til vild natur

Baggrund:
Vores planet lider og den globale opvarmning er tiltagende. Det forslås derfor, at G/F Aldershvile
tager medansvar og søger at skabe mere biodiversitet i vores fællesarealer. Det kunne vi f.eks.
gøre ved at udlægge 15% af vores græsarealer til vilde blomster bl.a. ved at ”lade græsset gro”.
Det forslås, at en arbejdsgruppe for ansvaret for at udarbejde en plan der kan godkendes af
Bestyrelsen. Planen skal indeholde tegning der illustrerer områder, der f.eks. kunne tilplantes med
vilde markblomster, urter som mynte, salvie, rosmarin, vilde jordbær, jordskokker, m.fl., små buske
som stikkelsbær, ribs, blåbær. Et sådan anlagt ”bed” vil stort set passe sig selv og det kan
anlægges således, at græsset blot skal slås udenom.
Planen for vild natur skal tage hensyn til, at der fortsat på vores fællesarealer skal være plads til
rundbold, fodbold, loppemarked, mv. og sikre at der fortsat er større frie arealer

Forslag:
Det tilføjes vores vedtægter:
§ 14. Fællesarealer
Stk. 1
På vores fællesarealer (matr. 20 og 3242), skal minimum 15% være udlagt til vild natur.
Stk. 2.
Foreningen har til opgave at varetage vedligeholdelsen af fællesarealer, herunder at sikre den vilde
natur.

Forslag 6: Henrik Nielsen, Willumsvej 22B
Generalforsamlingen flyttes til juni måned og afholdes på fællesarealerne

Baggrund:
Frank foreslog på sidste generalforsamling, at vi flytter generalforsamlingen til juni måned og at den
afholdes på foreningens fællesarealer umiddelbart efter sommerfesten. Dette for at opnå større
tilslutning til fremmødet på generalforsamling og et forsøg på at skabe et ”tingsted”. Forslaget er
fantastisk, dog kræver det nogle vedtægtsændringer.

Forslag:
§ 6. Generalforsamling

Stk. 1
Generalforsamlingen er foreningens øverste myndighed. Ordinær generalforsamling afholdes én
gang årligt, senest ved udgangen af juni måned.

Stk. 4

Forslag til behandling under pkt. 5. på Dagsordenen skal være Formanden i hænde senest 1.
marts. Indholdet af sådanne forslag skal fremgå i indkaldelsen til generalforsamlingen. Der kan ikke
træffes beslutning om forslag, som ikke har været nævnt i indkaldelsen.
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§ 10. Revision
Stk. 4.
Det reviderede regnskab sendes til foreningens medlemmer, sammen med indkaldelsen til den
ordinære generalforsamling og skal være medlemmerne i hænde senest den 31. marts.

§ 9. Regnskab
Stk. 4
Foreningens regninger kan betales på følgende måder – Kontant - Via homebanking – Giroservice

Forslag 7: Henrik Nielsen, Willumsvej 22B
Snerydning kombineres med fejning af rendesten

Baggrund:
Vi har i flere år drøftet snerydning på Generalforsamling og især beløbet afsat hertil. Beløbet afsat i
budget udgør en forholdsvis stor post og hvad får vi egentlig for de penge?
Den globale opvarmning har i de senere år givet os mange milde vintre og det kan derfor synes
som en minimal opgave for vores entreprenør med meget få udrykninger til snerydning og ”let
tjente” penge. Bestyrelsen opfordres til at forsøge indgåelse af aftale med entreprenør, der
forpligter entreprenøren til, to
gange årligt at feje vores rendesten for grus, løvfald, mv. – dette uanset antallet af udrykninger til
snerydning. Det antages, at entreprenøren vil have nogle ”nemme” år med ganske få udrykninger
til snerydning, men også år hvor snerydning og fejning af rendesten er en større opgave for
entreprenøren. Uanset antallet af sneudrykninger skal entreprenøren kunne se at aftalen er
gensidig fordelagtig.

Forslag:
Det forslås, at vi fastholder aftale om snerydning med entreprenør, kombineret med forpligtigelse til
fejning af rendesten to gange årligt (forår og efterår).

Supplerende oplysning:
Hvornår skal man rydde sne?
Som privat grundejer er det dit ansvar at stå for snerydningen ved din grund. Snerydningen skal
sikre, at postbud, skraldemand og andre besøgende kan komme til og fra din bolig uden fare for at
falde eller på anden måde komme til skade grundet sneen.
Snerydningen skal finde sted så hurtigt som muligt, efter at der er faldet sne. Du skal sørge for, at
der er ryddet sne og saltet eller gruset mellem kl. 07-22 i hverdagene og mellem kl. 08-22 om
søndagen. Hvis du er væk fra din bolig, fordi du eksempelvis er på arbejde, behøver du ikke at
køre hjem fra arbejde for at rydde sne. Du skal blot sørge for at gøre det som det første, når du
kommer hjem. Kommunen rydder ikke vores private fællesveje. Derfor er det dig som grundejer der
har ansvaret for, at vejen bliver ryddet og er farbar. I praksis betyder det, at du har ansvaret for at
rydde til midten af den private fællesvej udfor din grund.
G/F Aldershviles aftale med entreprenør om snerydning af fortov og fællesveje, fritager ikke dig fra
dit ansvar som privat grundejer. Aftalen med entreprenør er ikke en serviceordning der bevirker, at
du som grundejer ikke behøver at rydde for sne. Snerydning er ikke noget der bliver ordnet og
håndteret af vores fælles grundejerforening. Aftalen med entreprenør er et maskinelt supplement,
der skal medvirke til og sikre at der ikke sker uheld i vores grundejerforening og at vores fortove og
veje er farbare.
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Forslag 8: Henrik Nielsen, Willumsvej 22B

Årets resultat
Baggrund:
Årets resultat for 2020 udgjorde ca. kr. 132.000,-. I budget for 2021 var afsat ca. kr. 190.000,- til
reparation af vejbaner, fortove og bræmmer. Hvert år budgetteres der med kr. 399.000,- i indtægter
fra 133 parceller.
Hvis der af forskellige årsager i et indeværende regnskabsår, ikke bliver udført de budgetteret
reparationer og vedligehold af vejbaner, fortove og bræmmer, samt øvrige udgifter i
grundejerforeningen bevirker, at årets resultat bliver positivt, må det forudses at det beløb der står
til rådighed for Bestyrelsen over tid vil akkumulere.
Bestyrelsen opfordres derfor til at budgetplanlægge med maksimalt kr. 100.000,- eventuelt overført
fra tidligere årets resultat, sammen med de kr. 399.000,- i indtægter fra kontingent, i alt kr.
499.000,- for næste års budget. Eventuelle akkumulerede beløb herover, overføres til Vejfonden.
Forslag:
a) Der kan maksimalt overføres kr. 100.000,- fra årets resultat til næste års budget. Er årets resultat
større end kr. 100.000, overføres det overskydende beløb til Vejfoden.
b) Saldo pr. 31/12 på AL Foreningskonto kan maksimalt udgøre kr. 100.000,-. Beløb herover,
overføres til AL Formueflexkonto (Vejfoden).

Forslag 9: Henrik Nielsen, Willumsvej 22B

Hævelse af honorar til bestyrelse
Baggrund:
Bestyrelsen udfører et stort stykke frivilligt arbejde for vores fælles grundejerforening. Årligt
afholdes flere bestyrelsesmøder, der udføres opgaver ifm. kontakt til myndigheder, entreprenører,
mv., der foretages inspiceringer af vores fællesarealer, fortove og fællesveje, budgetplanlægning og
regnskabsførelse, informationsformidling til grundejere gennem Hvileposten, osv.
Foran os venter en større opgave med planlægning, opfølgning og gennemførelse af vores
vejvedligehold i vores Vejfond.
Det er derfor kun rimeligt, at Bestyrelsen modtager et honorar for det kæmpe arbejde der udføres i
interesse for alle grundejere.

Forslag:
Honorar til bestyrelsen hæves til kr. 2.000,- for hvert medlem.
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NYT FRA FESTUDVALGET

Dato for Loppemarked / Sommerfest
25. juni 2022

Festudvalget anskaffer løbende nyt udstyr til udlejning både fordi noget bliver
slidt og skal udskiftes og nogle nye tiltag med andet udstyr. Se derfor på listen
over udstyr enten på næste side her i bladet eller til en hver tid på hjemmesiden:
gf-aldershvile.dk under fanebladet ”Festudvalget”. Vær opmærksom på at der i
2022 ikke er meget, der kan lejes den 25. juni, hvor der er planlagt sommerfest,
samt at det indtil videre også er reserveret den 13. august såfremt afholdelse af
sommerfest evt. må udskydes som følge af mulige Covid-19 restriktioner.

Mange hilsner fra hele festudvalget

Frank Ellermann
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3 stk. Telt 4*8m, 150,- pr. stk

3 stk. Pavillon, 150,- pr. stk.

1 stk. Popcorn maskine, 400,- inkl. korn/fedt/salt

1 stk. Pølserister, 50,-

1 stk. Pølsebrødsrister, 50,-

10 stk. Bord/Bænkesæt (bord + 2 bænke), 50,-

4 stk. Bord 125*60 cm (Plast), 25,- pr. stk.

2 stk. Bord 185*80 cm (træ), 25,- pr. stk.

2 stk. Terassevarmer (El), 50,- pr. stk.

14 stk. Cafe-stole (Plast), 5,- pr. stk.

1 stk. Ukrudtsbrænder, gratis

FESTUDVALGETs UDLEJNING@GF-ALDERSHVILE.DK
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Hej bestyrelse

For at gøre vejene mere "grønne"
kan man i stedet for vejtræer
måske sætte "plantekasser" op på
vejene, jeg har vedhæftet et
billede fra Rhodosvej.

Mvh
Ingrid
Willumsvej 28

Tak for rigtig godt input, Ingrid! Jeg
har tilladt mig at sætte billedet i bladet
til fælles inspiration / Anne Vedel

Et lille juleeventyr...
Igen i år sponsorerede Juletræs-Bent
fra Helikonsvej 8 et stort juletræ til
plænen.

Peter og Anne Vicky satte det op
sammen med Bent og sørgede for
smukt lys på træet.

Takket være strøm venligt udlånt fra
Stig og Vicki lyste træet flot i næsten
et par måneder

- eftersom Steen og Frank brugte
kræfter på at rejse det op undervejs,
da det lå vandret.

TAK!



JUHUU! Vi gør det igen. Kom til årets fastelavn på plænen. Kom 

udklædt efter lyst og evne, og vær med til at slå katten af tønden 

sammen med dine naboer. 

Der er fastelavnsboller og kakao/juice til alle, slik til børn, dram til 

voksne og fabelagtige præmier til alle kattekonger og dronninger. 

I år er der virkelig noget at kæmpe for! 

Ses vi?  

Tilmelding lige her Ö www.bit.ly/Aldershvilefastelavn22 


